
 

 

 

Mondelinge vragen - duidelijkheid over inzet hele college bij start Vuelta 

 

 

1. Heeft het hele college ingestemd met de conclusies in de brief over de Vuelta? Was het college 

compleet tijdens de vergadering daarover? 

2. Welke wethouder is namens het college het meest betrokken geweest bij de totstandkoming van 

het onderzoek en de brief? 

3. Kan het college ons eraan herinneren welke fracties de motie indienden waarmee hals over kop 

opdracht werd gegeven om het haalbaarheidsonderzoek naar de Vuelta te doen? 

4. Heeft wethouder Jansen het Kieskompas en 'mijn stem...' al ingevuld? Zo ja, kwam hij daar 

verrassende dingen tegen? 

 


